

ရှင်ငွေ၊ခေးရှမ်း၊ ဂီဝ်၊လူလ်းလွင်း သီခင်းသံ၊မံကခင်လမ်း၊လွင်းလေး

ခင်းလိုင်မိုင်းဂွမ်းတုမ် မိုင်း2014ခင်း



- 2014ခင်းလိုင်မာဂ်.(ခုံ)(29)ဝခင်း ခိုင်,တိုင်ခိုခင်း လိုင်; ပီခင်းခင်းယမ်းခင်းပုးသီခင်းသံ၊မံဂွင်ခပ်.ဂူခင်းယပ်.။ ခင်း ခင်းယမ်းသီခင်းသံ၊မံဂွင်ခပ်.ဂူခင်းခခင်း. တေဂီဝ်မံကခင် သီခင်းသံ၊မံ ဂူခင်း ကခင်ယူ,ခင်းမိုင်းဂွမ်းတုမ်ခခင်း. တင်းသိုင်ယပ်.။
- 2014ခင်းလိုင်မာဂ်.(ခုံ)(29)ဝခင်း ခိုင်,တိုင်ခိုခင်း ခင်းယမ်းသီခင်းသံ၊မံဂွင်ခပ်.ဂူခင်းခခင်း. တေဂီဝ် မံကခင် သီခင်းသံ၊မံ ဂူခင်း၊ ကခင်ယူ,ခင်းမိုင်းဂွမ်းတုမ်ခခင်း၊ ဂူခင်းမိုင်းလုံသေကမ်း,ဝု၊ ဂူခင်းခေးသု,လုံသေကမ်း,ဝု၊ ဂူခင်းမိုင်းလုံသေကမ်း,ဝု၊ ဂူခင်းလံး/ ဂူခင်းယိုင် သေကမ်း,ဝု၊ ကု,ယုဂုဂွင်ကမ်း,ဝု၊ တေဂီဝ်မံကခင်ဂု,ခခင်းခေးဂေး။ သီခင်းသံ၊မံဂွင်ခပ်.ဂူခင်းကခင်ဝုခခင်း. ပီခင်း တင်းကခင်ဂီဝ်ကခင်သီခင်းမံဂွင်ခပ်.ဂူခင်း ခိုင်,လီဝ်၊ ယမ်းယိုင်၊ ဂွမ်းလီဝ်ခခင်း တင်းမိုင်းခခင်း.ဂေး။(မိုင်းခခင်း, ဂိုင်.ဂခင်း. ထံ,ဂခင်း ခခင်း.ယပ်.။)
- 2014ခင်း ငတ,ကခင် လိုင်မာဂ်.(ခုံ)(30)ဝခင်း တေးထိုင် လိုင်ခေးပဂီ,(10)ဝခင်းခခင်း. ယေးဂီဝ်သီခင်းသံ၊မံ ခပ်တေဂီဝ်ကခင် သီခင်းမံ ဂေးခင်း ခေးဂိုခင်းခခင်းတင်းသိုင်လေး ဂေးခင်း မုဂ်.လုမ်း ဂူးလုမ်းလုမ်းယူ,ယပ်.။ ဂေးတီးဂိုခင်းကခင် ဂီဝ်မံယပ်. ခခင်း. လွင်းကခင်ဝု ဂီဝ်မံ သီခင်းသံ၊မံဂွင်ခပ်.ဂူခင်းယပ်.ဂု,ယပ်.ခခင်း. တေတိတ်ခပ်. ခီဝ်ခေးတိတ်ယူ,ခေး။ ဝေးသေ 2014ခင်း လိုင်ခေးပဂီ,(10)ဝခင်းခခင်း. သင်ဝုမီးသေဂိုခင်း ဂိုခင်း/သေလုမ်းလုမ်းကမ်းပံ,လံးဂီဝ်ပုးလိုင်တေလံးဂင်းသိုပ်, ပွင်,ခပ်,ပခင်း ဂေးတီးယေးမီးပုခင်းယေးခင်းယူ,ခေး။ ခပ်လဝ်းတေခိုင်းပွင်ပခင်း ပုခင်း ဂီဝ်မံကခင် သီခင်းသံ၊မံခခင်း.ယူ,ယပ်.။
- ဂူခင်းမိုင်းဂွမ်းဂေး. ကွခင်းခင်းပုးလုံ့ထီမ်လွမ်း သီခင်းသံ၊မံဂွင်ခပ်.ဂူခင်းခခင်း.သေလေး လင်,တေလံးဂူ. လွင်းတင်း ဂူခင်းမိုင်းဂွမ်း၊ ခေးမုခင်း ကခင်လိုင်လုံ့ တီတ်ခင်းခင်းလီလီ ယူ,ခေးယပ်.။ ကခင်လံးမုးလွင်းတင်း ဂွင်ဂူခင်း လေး ဂိုခင်း/ ဂွင် ခခင်း.လိုင်; မိုင်းကခင်တေဂီဝ် ခေး,ခင်းယိုင်၊ ဂုင်းဂီဝ်လီဝ်လံးခေး,ပေးမိုင်း၊ မိုင်းကခင်ခင်းခိုင်းတု,ခေး,ခိုခင်းယု, မခင်း,မီခင်းလုံ လိုင်းခခင်း. တေမီးခခင်း.တွခင်းယေးခင်းလီလုံ့ခင်း.ထီမ်လံးယူ,တီးခေး။ ဂွင်းခခင်းလေး မိုင်းကခင်ဂွမ်းခေး ပုးလွမ်း လုံ့ထီမ်လွမ်း ဂခင်းဂီဝ်သီခင်းမံဂွင်ခပ်.ဂူခင်းခခင်း.ဂူလ်း လင်,တေလိုင်ခင်းခင်းခင်းခင်း,မခင်း,ဂီဝ်လိုင်မိုင်းဂွမ်းပုခင်းကခင်ဂွမ်းမွင်း ခွင်းလံးတင်းကခင်ခိုခင်းယု,ခခင်း.ယူ,ယပ်.။ဂွမ်းခင်းပုးလွင်းဂေး,သခင်းဂီဝ်ကခင်သီခင်းမံဂွင်ခပ်.ဂူခင်းလိုင်တေလခင်းခခင်းခခင်း သီခင်းမံဂွင်ခပ်.ဂူခင်း တေသု,ပုးလွင်းသု,ဂူခင်းမိုင်းသေလခင်းဂု,ခခင်းခေး။





- တီးသီခင်းမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်း ခေးတွပ်,ကခင်သူတွပ်,ဝံ. တျ,တေတမ်လှ်ဂှ်ခင်းလုမ်း; ပပ်.ပိုင်တီးဂှ်ခင်းကပ်သီခင်းမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်း တေဂှ်ခင်းပခင်ယပ်. သေဂေး.ဂေး. သင်ဂှ်ခင်းခင်းမံမီးလှ်ခင်း; တေကပ်တင်းခင်းခင်း လှ်ခင်းခင်း, မံမီးသီခင်းသီမံ မီးဝံ.ခခင်း. ယူ,ခေးဂေး။ မံမီး ကခင်ပိုင်ကွဂှ်,ဝံ. မိုဝ်း ၂၀၁၄ခင်း လှ်ခင်းဂှ်ခင်း,လံ,ခခင်း. ဂေး.ဂင်းပခင် လှ်ခင်းသူလပ်; ကခင်တွပ်,ခခင်း. ဂေးခင်း သီခင်းသီမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းခခင်း.ယူ,ယပ်.။
- ကမ်,လှ်ခင်း,ခခင်း "သီခင်းမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းဂှ်ခင်း"လေး; "ခင်းမံခင်း" သူလပ်; ကမ်,လှ်ခင်း,ခခင်းယူဂှ်ခင်းခင်း သေဂေး.ဂေး.။ သီခင်းမံ ဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်း လှ်ခင်း; ဂှ်ခင်းကပ်လှ်ခင်းတင်း ဂှ်ခင်းဂှ်ခင်းဂှ်ခင်း; လှ်ခင်းတင်း မှ်.လှ်ခင်း ခင်း လှ်ခင်းခင်းယမ်း ဂှ်ခင်းသီခင်းသီမံ ခခင်း. ခေးဂေး။ သင်ဝေး သူလပ်; မီးယူ,ဂေးတီး ခင်းဂှ်ခင်းကခင်ခင်း; ပိတ်.သမ်. လှ်ခင်းသီသူလပ်; ကမ်,ပေးခင်း သီခင်းမံဂှ်ခပ်. ဂှ်ခင်းဂှ်ခင်းခခင်း.သေတေး.။ ခင်းယမ်းသီခင်းသီမံခခင်း. သူလပ်; မီးယူ,ခင်းဂှ်ခင်းခခင်း.လှ်ခင်း တေဂှ်ခင်းကပ် သီခင်းမံသူလပ်; ခင်းဂှ်ခင်းခခင်း.ယူ,ယပ်.။ သီခင်းမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းလေး; သီခင်းသီမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းမိုဝ်းခခင်း. ကမ်,မိုဝ်းခခင်း ကမ်,ဂပ်ခင်း,လှ်ခင်းဂခင်း- ခေး။ ခင်းယမ်း သီခင်းသီမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းခခင်း. ဂှ်ခင်းကခင်ယူ,ခင်းဂှ်ခင်းသူလပ်;ဂေး. တေလုံးတွပ်,လတ်ခင်းပခင် သီခင်းလှ်ခင်း လှ်ခင်းတင်း ဂှ်ခင်းလှ်ခင်းမိုဝ်း ကခင်လှ်ခင်းကခင်းလှ်ခင်း ဂေးခင်း ခေးထမ်သီခင်းသီမံခခင်း. ခေးဂေး။
- ဂှ်ခင်းပိုင်; ကမ်,ဂပ်ခင်း,လှ်ခင်းဂခင်းတင်း သီခင်းသီမံခခင်း.လေး; တေကမ်,ကပ် လှ်ခင်းတင်းဂေးခင်း သီခင်းမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းခခင်း. သေ တေကမ်,ဂှ်ခင်း တင်ကခင် ဂှ်ခင်းခင်း,လှ်ခင်း. တီး.လှ်ခင်းလှ်ခင်း. တင်,ခင်းခင်းမံလှ်ခင်း. လှ်ခင်းခင်းခင်း.ခေး။ ခေးမုခင်းဂှ်ခင်း သီခင်းမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းခခင်း. လှ်ခင်းသေလှ်ခင်းကခင် ဂှ်ခင်း,လှ်ခင်း သီခင်းမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းခခင်း.သေ တီးလှ်ခင်းတင်း တင်,ကခင် လှ်ခင်း လှ်ခင်းသေကမ်,ဝေး တေကမ်,လေး လှ်ခင်းတိုဝ်းခခင်းခခင်း. ပမ်းပိုင်မံမီးသီခင်းသီမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်း တေဂှ်ခင်းပခင်သူခပ်ယပ်.ခေးဂေး။
- ဂခင်းဂှ်ခင်းသီခင်းမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းခခင်း.လှ်ခင်း; တေဂှ်ခင်းကပ် ခေးဂှ်ခင်းဂှ်ခင်းယူဂှ်ခင်းယူဂှ်ခင်း; မှ်.လှ်ခင်း(ဂှ်ခင်းခင်းမံ. ဂှ်ခင်းတပ်.သိုဝ်း. ဝတ်. မုခင်းလပ်; ဂှ်ခင်းယူ) လေး; မှ်.လှ်ခင်းကခင်ပိတ်,ပိုင်ပိုင်ခင်း (ဂှ်ခင်းခင်းခင်းဂှ်ခင်းခင်းယေးလေး. ဂှ်ခင်းလှ်ခင်းခင်း,ဂေး,သင်း; ဂှ်ခင်းလှ်ခင်း တီးတေးဂှ်ခင်း) လှ်ခင်းခခင်း. တေဂှ်ခင်းကပ် သီခင်းသီမံခေးယပ်.။ ခင်းယမ်း ကခင်မမ်းခင်းခင်း. ပုခင်းဂှ်ခင်းသီခင်းမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းခခင်း. တေဂှ်ခင်းကပ်သီမံ ဂှ်ခင်းဂေး. ကခင်ယူ,တီး ဂေးခင်းမိုဝ်းဂှ်ခင်းတပ်ခခင်း. တင်းသီခင်းခေးယပ်.။

တီးဂပ်ခင်းသိုဝ်း,
www.dop.gov.mm
<http://myanmar.unfpa.org/census>

